
Referat styremøte i Orkdal Rideklubb 
  
Sted: Kine 
Tid: 28.06.2023 kl. 17.00 
Til stede: Ragnhild Kjøren Lefstad, Kine Bjørkvoll, Astrid Svinsås. 
Ikke til stede: Bård Erik Aasan, Tuva Sommerschild, Astrid Gunnesmo, 
Thea Marie Aftret, Hilde Ofstad, Hege Størseth 
Ordstyrer: Ragnhild Kjøren Lefstad 
Referent: Kine Bjørkvoll 
 
Saksliste:  

60/23 Godkjenning av innkalling 
61/23 Godkjenning av referat fra sist styremøte 
62/23 Post 
63/23 Søknader 
64/23 Eventuelt 
65/23 Nytt styremøte 
 
 

60/23 Godkjenning av innkalling  
Innkalling er godkjent, med unntak av feil nummerering av saker i innkallingen. Kine har 
rettet til riktig nummerering i referatet. 
 
61/23 Godkjenning av referat fra sist styremøte  
Referat er godkjent. 
 
62/23 Post  
Kommet inn søknad på støtte til FERD rideskolecup. Søknad innvilges med bakgrunn i 
allerede besluttet mulighet. 
 
Kommet inn forespørsel om sponsormidler til idrettsutøver. Saken behandles videre av styret, 
da statuttene ikke er ferdig utarbeidet. Det oppfordres til å søke til klubbens sponsormidler for 
enkeltutøvere. Ragnhild sender svar til søker. 
 
Agria naturbane: klubben bør søke. Søknadsfrist 01.juni-01.september. Det må utarbeides 
skisse og det må skrives en «bekreftelse av bruksrett» for å legge ved søknad. Saken 
behandles videre når dette er hentet inn. 
 
63/23 Søknader 
 
Klubben sender søknad til Gjelstenstipendet. Begrenset oppmøte i styret, men deltagere har 
idèmyldret, og forslaget sendes ut til høring på styregruppa sin messenger.  
 
Hva har vi gjort/ønsker vi å gjøre? Hvilket fokus bør vi ha i søknaden, og hva gir oss størst 
sjanse for å få tildelt stipendet? 

- Hindermateriell. Ikke dekket opp innkjøp enda.  
- Laget dommerbu på Berge. 
- Feltrittshinder hos GG (50%/50% eierandel GG og Klubb?) 
- Distanse på Berge, Orkdalsrittet 
- Hubertusritt lavterskel distanse 



- Dressur på Berge 
- Sprang på Zaana 
- Feltritt GG 
- 3 pararyttere som er godkjent. 2 rir aktivt, 1 på landslag 
- Stevner i år: 8 (fordelt på sprang, dressur, feltritt og distanse 
- Ryttertester 
- Tilkoblet flere rideskoler 
- Start/mål/tidtaker. Vi trenger dette for å kunne tilby et bredere utvalg av klasser i 

sprang.  
- Dressur, vi styrker rekrutering. Klubben premierer alle deltakere med goodiebag og 

rosetter. 
- Goodiebags i interne klubbklasser  
- Vi har lave klasser, sprang helt ned til 40 cm da vi ser at veldig få stevner tilbyr dette. 

Vi har ikke baner til høyere klasser enn 90 cm. 
- Vi har mest rekrutter i klubben. 
- Vi har medlemmer som tar grønt kort før hvert stevne. 

 
Beskrivelse av prosjektet? 
Hvorfor/forsmål med prosjektet, målsetning/effekt? 
Hva bidrar klubben med av midler? 
 
Forslaget som oppmøtte har kommet frem til sendes ut i styrets messengergruppe. 
 
64/23 Eventuelt 
 
Status klubbmesterskap feltritt: Få påmeldte. Ser ut til at vi må flytte klubbmesterskapet til 
oktober. Stevnet vil avholdes som planlagt, med mindre det er for få påmeldte. 
 
Sekretariat feltrittstevne: Astrid S. og Maria Foraas tar dette. Da er alle funksjonærer til 
stevnet besatt. 
 
Det har kommet spørsmål om klubben skal ta opp muligheten for utleie av hestehenger. Det er 
flere som har behov for å leie henger, og privateide hengere er ofte kostbare å leie.  
Her må være plass til hest, men liten nok til å trekke bil. Noen må ha ansvar for vedlikehold 
og utleie. Saken tas med videre til neste styremøte. Saken luftes også til resten av styret i 
forbindelse med Gjeldstenstipendet. 
 
Dårlig oppmøte på styremøter. Det MÅ meldes om frafall, og vara må sette av dagen i tilfelle 
styremedlemmer uforutsett ikke kan komme. 
 
65/23 Nytt styremøte  
22.august kl18.00. Kine kan ha det, men om noen andre vil er det åpent for det. 
 
Kine Bjørkvoll 
 
 
 

Oppgaver å behandle videre etter møtet, oppsummert: 

 



Sponsormidler Søke hos Møller Bil Mail: Ragnhild,  
Oppfølging: Astrid S 

Trykk av sponsorlogoer på 
vinnerdekken etc. 

Sjekke mulighet Hilde 

Oppfølging av utsendte 
sponsorsøknader 

Ringerunde Ragnhild 

Befaring 
Motorsportssenteret 

 Ikke satt 

Klubbstevne/juleavslutning  Sak overføres til et senere 
møte 

Statutter for spons av 
klubbens medlemmer 

Utarbeide forslag, sendes til 
resten av styret for 
gjennomlesing. 

Astrid S. 

Loddsalg 2023 Komme til enighet Ragnhild/Eva Berge 
Loddsalg 2024 Finne en god løsning Overføres til senere 

styremøte 
Starcash Opprette medlemsskap for 

bedre priser 
Kine 

Møte med områdeansvarlige Oppfordre til å finne 
tidspunkt 

Ragnhild 

Førstehjelpskurs Overføres som sak til senere 
styremøte 

 

Oppdatere 
førstehjelpspakken 

Kjøpe avlang 
presenning/duk for 
skjerming av skadede. 2x5-
2x6m. Evt to mindre 

Kine 

Kjøreliste stevne Utarbeide forslag Kine 
Sekretariat Finne aktuelle kandidater i 

medlemslista 
Ragnhild/Astrid S. 

Sekretariat Opplæring STRyK/Julie Astrid S. 
 
 


